
ДЕТСКА ГРАДИНА ГР.ЧЕПЕЛАРЕ 

П Р О Т О К О Л № 1/21.11.2019 г 

Днес 21.11.2019 г.се в база „Елхица“ проведе първото заседание на 

Обществения съвет на ДГ гр.Чепеларе при следния дневен ред: 

1. Избор на председатели и протоколчик на Общ. съвет на ДГ-Чепеларе 

2. Припомняне на основните акценти от дейността на ОС. 

3. Разискване по Стратегията на ДГ-Чепеларе, Годишен план на на ДГ-

Чепеларе 2019-2020, Етичен кодекс на ДГ-Чепеларе и Правилник за 

дейността на ДГ 2019-2020г., предварително изпратени на членовете 

на ОС и резервните членове. 

4. ОС се запознава с казусите на ДГ, за чиито решения се изисква по-

широка обществена подкрепа. 

5. Разни 

Домакин и ръководител на заседанието бе директора Катя Калфова. 

Присъстват членовете на ОС, представляващи ДГ – Гергана Трифонова, 

Лора Бошнакова и Таня Тодорова; резервните членове на ОС Нели 

Зайкова и Дияна Синьокова, представителят на Община Чепеларе – 

Луиза Дишлиева и представител на обществеността на гр.Чепеларе – 

Йордана Карамитева. Отсъства резервния член Цветанка Кондева. 

По предложение на г-жа Калфова всеки от присъстващите се представи, 

като поясни и връзката си с проблемите и дейността на ДГ. 

По точка първа от дн. ред - след направените разисквания за председател 

на ОС беше избрана Гергана Трифонова, а за протоколчик Йордана 

Карамитева. 

По точка втора от дн. ред – бяха изброени и коментирани основните 

права и задължения на Обществения съвет, произтичащи от глава 14 от 

Закона за предучилищното и училищно образование. 

По точка трета от дн. ред – не постъпиха предложения за корекции в 

предложените основни документи на детското заведение, а именно 

Стратегията на ДГ-Чепеларе, Годишен план на ДГ-Чепеларе 2019-2020, 

Етичен кодекс на на ДГ-Чепеларе и Правилник за дейносттана ДГ 2019-

2020г. 

По точка четвърта от дн. ред: 

Г-жа Дишлиева и г-жа Калфова обясниха накратко какво оначава 

системата на делегиран бюджет и трудностите, които произтичат от това, 

главно по посока на недостига на средства. Обясни и връзката между 



пълняемостта на групите, разходите  и размера на средствата, които се 

получават във вид на държавна субсидия. 

Директорът сподели въпросите, които са се разисквали при среща с кмета 

Хаджиев и зам.кмета Кузмов, а именнно: 

 Възможностите за финансиране на ДГ 

 Инициативи, които и общината може да подкрепи – разделно 

събиране на хартия и пластмасови шишета, средствата от 

които да отват за ДГ 

 Дарителството като начин за ангажиране на родителите и 

обществеността на града 

 Мебели и техника за нуждите на ДГ 

 Сайт на ДГ 

 Квалификация на персонала 

В точка „Разни“ беше обсъдено предложението на издателство „Изкуства“ 

да дарява за ДГ (конкретно 1 бр. интерактивна дъска) при ангажимент от 

страна на детската градина за работа с програмите и материалите, които те 

предлагат.  

Обсъдиха се и начините за комуникация между членовете на ОС. 

Поради  изчерпване на дневния ред заседанието на ОС беше закрито. 

 

Председател на ОС:…П… 

  (Гергана Трифонова) 

Протоколчик: 

                   ……..П….. 

(Й.Карамитева) 

Членове на ОС:     Резервни членове на ОС: 

……П……                                        …….П…… 

(Лора Бошнакова)   (Дияна Синьокова) 

 

…….П……. 

(Таня Тодорова) 

 



 

 


